
Referat fra åbent møde om AppGree d. 13/12/2016 
Til mødet besluttede vi at starte ud med en intern AppGree kanal som bliver adviseret via ægte 
brev til alle medlemmer i Januar.  
Vi forventer (håber på) at have omkring 30 aktive medlemmer frem til generalforsamlingen i 
marts. Til generalforsamlingen vil vi annoncere åbningen af en kanal for alle borger i 
Lyngby-Taarbæk (ikke kun alternativet). Denne kanal skal også bruges til KV17. Denne kanal vil 
også blive annonceret i det Grønne område og via plakater. Forberedelse til næste møde i 
Januar:  

- Patric skriver indlæg omkring AppGree og Hans skriver om KV17 kandidaturen  
- Sender materialet til Mette (senest 6. Januar) som sætter det sammen til det brev vi 

sender ud i Januar. 


